
Referat
Bestyrelsesmøde 03. januar 2024

Til stede: 
Sanne, Jonas, Mathias, Mark, Pernille, Zeynel, Nana (Online)

Afbud:

Simon, Marie og Adam

DAGSORDEN

Godkendelse af dagsorden.
Orientering

Facaderenovering mod gaden 1. års gennemgang
Underfacaden
Maling af vinduer gårdsiden
Udskiftning centralvarmeanlæg gavle
Tumbleraftræk
Focus2 evaluering
Barnevogne i porten
Heine (supleant) har meldt sig ud af bestyrelsen

Beslutning
Beboerhotellet
Punkter til årsberetning
Beboermøde

Drøftelse
Sekretærmailen
Henvendelse fra beboer ang. tinituslyd og rysten fra varmeanlægget
Henvendelse fra EnergiData

Eventuelt

Dagsorden er GODKENDT

Orientering



Facaderenovering mod gaden 1. års gennemgang
Det er afsluttet og godkendt!

Underfacaden
Det tog lang tid og priserne var ikke konkurrencedygtige. Vi sagde farvel til Eskildsen og der er
kommet et nyt udbud. Budgettet er det samme som sidst. Vi regner med at prisen for selve
udbuddet vil blive udlignet ved at den fremtidige pris bliver konkurrencedygtig.

Maling af vinduer gårdsiden
Etape 13,5 og 14 (BG14, IG13, IG15 og HG15) er udskudt til midt marts for at sikre kvaliteten af
udført arbejde, da det er påvirket af lave temperaturer. Skurvogne bliver stående.

Udskiftning centralvarmeanlæg gavle
Radiatorprojektet afventer 2 juridiske afgørelser.

1) Entreprenøren vil have ca. 250.000 ekstra penge for arbejdet. Det er afsluttet - vi endte
med at betale 150.000 kr. ekstra - budgettet holder sig stadig inden for budget.

2) En beboer ønsker fødder på radiatorerne i en lejlighed. Afventer stadig hvornår dette kan
ske.

Tumbleraftræk
Aftrækket bliver flyttet i uge 3 ud midt i gården. Intet nyt her. Det er godkendt til at koste 110.000
kr. Der er ingen beboer berøring ved dette projekt. Estimeret varighed omkring 2.5 uge.

Focus2 evaluering
Der er indkaldt til møde med Christian fra Focus2 til 1. februar.

Barnevogne i porten
Der skal forberedes evt. forslag til den kommende Generalforsamling eller det skal tages med i et
større gårdprojekt.
Det er en opgave for et udvalg med et budget til konsulent. Det kommer som en opfordring til
beboerne at forberede et forslag ifm. generalforsamlingen anno 2024.

Heine (suppleant) har meldt sig ud af bestyrelsen
Heine er ude af bestyrelsen.

Beslutning
Beboerhotellet

To ting:
1) Onlinebooking fra 1. februar. Det kræver at Mathias sender mail ud med adgangskoder og

at Meincke er klar. Bestyrelsen beslutter at online bookingen begynder 1. februar.
2) Ved til/fraflytning fra AB Ingolf kan adgangen til bookingen udskiftes. Hvem har det ansvar?

Mathias snakker med Adam Frimann om det kan blive hans ansvar.

Punkter til årsberetning
Radiatorprojekt
Sommerfest
Fredagsbar



Forårs oprydning/ Arbejdsdag
Facaderenovering
Nye offentlige vurderinger
Beboerundersøgelsen og beboermøde
Porten
Nye skraldeløsninger
Fremtidige projekter: Gården
Indbrud og sikkerhed

Beboermøde
Der er forskellige bud på hvordan, hvornår og i hvilken sammenhæng det skal afvikles.

1) Beboermødet kan ligge i februar. Beboermødet kan funderes i den
spørgeskemaundersøgelse der er blevet lavet. Spørgeskemaet mangler at blive
databehandlet. Den ligger hos Simon. Bestyrelsesmødet i februar bruges til at forberede
mødet.

2) Data fra spørgeskemaundersøgelsen kan blive fremlagt til generalforsamlingen så ALLE kan
høre det gode budskab.

3) Vi skal summe længere tid over vores WHY og hyre en professionel til at facilitere det.

Drøftelse

Sekretær Mailen
Nogle mails er på mystisk vis åbnet.

Mails:
Ledninger til brandalarmen er klippet over af en beboer ifm. at brandalarmen er gået.
Nana undersøger, hvad der er gået forud for at ledningen er blevet klippet. Mathias opfordrer til et
info skriv.

Deleladcyklen trænger til en ny kædelås og regnslag. Beboer vil indkøbe nyt og sender regningen til
Adam Frimann.

Faktura for rørkasse kan videresendes til Adam Frimann.

Henvendelse fra beboer ang. tinnitus lyd og rysten fra varmeanlægget
Det var en defekt pumpe. Det er nu fikset.

Henvendelse fra EnergiData
Intet nyt.

Eventuelt

Intet her.


